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Besluitenlijst 
Vergadering van de Statencommissie Omgevingsbeleid 

Woensdag 15 februari 2023 
Locatie: Statenzaal van het Drents parlement 

U kunt de agendavoorstellen, de ingezonden brieven en de live-stream via het StatenInformatie- 
Systeem (SIS) inzien op de website van het Drents Parlement onder het volgende adres: 
Statencommissie Omgevingsbeleid (OGB) 15 februari 2023 09:30:00, Drents parlement 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 15 februari 2023 is als bijlage opgeno-
men bij deze besluitenlijst. 

Aanwezig:  
mevrouw A. Udinga (voorzitter) 
de heer M.A.M. Berends (PvdA) 
de heer E. Bos (GroenLinks) 
de heer R.A.A. Bosch (PvdA) 
de heer F.P. Duut (JA21) 
mevrouw A.M. Kleine Deters (D66) 
de heer T.A. Koopmans (PVV) 
mevrouw F.S. Mensen-Maat (PvdA) 
de heer J.J. Moes (VVD) 
de heer W.L.H. Moinat (SP)  
de heer K. Neutel (CDA) 
de heer J.R. Oosting (VVD) 
mevrouw S.J. Peeks (Partij voor de Dieren) 
de heer H.J. Pragt (D66) 
de heer R.R. Pruisscher (ChristenUnie) 
de heer J.J. Rook (GroenLinks) 
de heer A.K. Schoenmaker (Sterk Lokaal  
   Drenthe) 
de heer J.G.M. Schomaker (PvdA) 
mevrouw E.C. Vedder-Monaster (CDA) 
de heer S.J. Vegter (CDA) 
de heer H.H. Veldsema (ChristenUnie) 
de heer A. Vorenkamp (PVV) 
de heer H. van de Weg (SP) 
de heer J.R. Wiersema (Sterk Lokaal Drenthe) 
mevrouw B. Zouine (D66) 
mevrouw R.R.M. Zuiker (Partij voor de Dieren) 
 
de heer T.H. Corporaal, Statenadviseur 
 

 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
de heer H. Brink (VVD) 
de heer H.G. Jumelet (CDA) 
de heer J.N. Kuipers (GroenLinks) (afwezig  
   vanaf 10.30 uur) 
de heer T. Stelpstra (ChristenUnie) 

Afwezig: 
mevrouw N. Vedelaar (PvdA), gedeputeerde 
  
mevrouw F. Zwaan-Alberts (VVD) 
mevrouw E. Slagt-Tichelman (GroenLinks)  
mevrouw S.D. Kort (STIP) 
de heer R.W. Camies (JA21) 
de heer J.W. Drukker (JA21) 
de heer J.F. Bos (Forum voor Democratie) 
 

https://www.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Omgevingsbeleid-OGB/2023/15-februari/09:30
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1./2. Opening en vaststelling van de agenda 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er zijn drie insprekers: de 
heer J. van Zomeren, namens Groep N34 Gasselte e.o. bij agendapunt 9; mevrouw G. Hempen 
namens de gemeente De Wolden bij agendapunt 11 en mevrouw J. Kolthoff namens omwonen-
den Noord Lheeder-es Lhee/Dwingeloo bij agendapunt 3a. Agendapunt 3a inspreekrecht wordt 
aan de agenda toegevoegd. 
 
Er zijn geen bezwaren. 

3. Mededelingen 

Er is zijn geen mededelingen. 

3a. Inspreekrecht 

Mevrouw Kolthoff maakt gebruik van het algemeen inspreekrecht. Zij geeft een toelichting op 
haar brief over de werkelijke cijfers m.b.t. lelieteelt (brief B6 op de LIS).  
Ze vraagt namens de omwonenden Noord Lheeder-es om de spuitgegevens van de voorgaande 
jaren, 2022 en de nog komende jaren van de wisselteelt, inclusief de lelieteelt, beschikbaar te 
stellen zonder elke keer een Woo procedure te moeten opstarten. 
 
Gedeputeerde Jumelet  geeft aan dat de spuitgegevens pas worden opgevraagd door de provin-
cie als handhaving aan de orde is. Omdat het gegevens zijn van een agrariër biedt de Woo-pro-
cedure de mogelijkheid om ze openbaar te maken.  
 
(de volledige tekst van mevrouw Kolthoff staat vermeld in het transcript van deze vergadering). 

4. Besluitenlijst van de vergadering van 11 januari 2023 en de lijst van toezeggingen 

Er zijn geen opmerkingen over de besluitenlijst en de toezeggingenlijst.  
 
De besluitenlijst en de lijst van toezeggingen van de vergadering van 11 januari worden conform 
ontwerp vastgesteld. 

5. Ingekomen stukken 

Toegezonden is een lijst met ingekomen stukken A.1 t/m A.9, B.1 t/m B.11 en C.1. 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
 
De voorzitter: De volgende schriftelijke vragen zijn binnengekomen: 
 

mailto:C.@./
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N.a.v. A.1: De heer Pragt (D66):   
Het onderzoek is afgerond en er is een rapport is de bevindingen over de snelheid op de Norger-
vaart. Kan de Staten dit rapport krijgen en kan de gedeputeerde aangeven wat de belangrijkste 
bevindingen zijn van het rapport? 
 
Gedeputeerde Brink: rapport is inderdaad afgerond en PS krijgt dit ook. Belangrijkste bevindin-
gen kan nog nier worden gegeven, omdat het rapport afgelopen vrijdag is binnengekomen. 
 
N.a.v. A.4: De heer Bosch (PvdA):  
Uit de voortgangsrapportage blijkt dat het herstel van de natuurkwaliteit buiten de Natura 
2000-gebieden achterblijft en dat verdroging, verzuring en vermesting nog steeds een bedrei-
ging vormen en dat verbetering van de milieuomstandigheden nog niet in zicht is en dat er in 
het agrarisch cultuurlandschap een overduidelijke afname is van biodiversiteit. De PvdA wil het 
college vragen welke ijzers ze nog in het vuur heeft om deze trends om te buigen en valt er op 
deze opgave nog wel te versnellen?  
 
Gedeputeerde Jumelet: Binnen het hele palet van alle organisaties die eraan meedoen of een rol 
in hebben, is de Versnellingsagenda vastgesteld. Dus daar hebben we ook nieuw instrumenta-
rium voor en daarmee pogen we de goede dingen te doen. 
 
N.a.v. A.9: De heer Bosch (PvdA):  
In de bij de brief van het college als bijlage toegevoegde plan van aanpak voor het vervolg van 
het UPDA worden termijnen genoemd, waarbinnen het recent ingestelde adviescollege advies-
rapporten moet aanleveren voor maatregelen die op de korte en lange termijn moeten bijdra-
gen aan het realiseren van de gestelde doelen rondom de waterkwaliteit en -kwantiteit in het 
stroomgebied van de Drentsche Aa. De Partij van de Arbeid vraagt zich af of de gestelde termij-
nen wel haalbaar zijn en of deze grote voortvarendheid effect heeft op de volledigheid en het 
laten uitkristalliseren van de ideeën over deze maatregelen? 
 
Gedeputeerde Kuipers: In principe zijn dit realistische termijnen en zijn ook afgestemd met de 
commissie. Er is ook een ambtelijke begeleidingsgroep van de betrokken partijen die alle be-
schikbare informatie die er al was verzameld hebben en dat ligt allemaal klaar voor de commis-
sie. Het is aan de commissie om die balans te bewaken, om te zorgen voor een inhoudelijk 
goede beantwoording van de vraagstelling binnen die termijnen. 
 
N.a.v. B.2: De heer Vegter (CDA):  
Herkent het college van GS zich in de teneur van deze brief? Zijn of worden er drie beheerdoe-
len toegevoegd aan het Holtingerveld en zo ja, hoe ver staat het nou in dit proces? Is de veilig-
heid voor mens en dier in het gebied voldoende gewaarborgd en is er naar de opvatting van het 
college van GS voldoende regie tussen de verschillende actoren in het gebied, zoals provincie, 
gemeenten, waterschap, Staatsbosbeheer, terreineigenaren et cetera? 
 
En de heer Bosch (PvdA):  
De eerste vraag komt overeen met die van de heer Vegter. Herkent de gedeputeerde zich in het 
geschetste beeld? Een tweede vraag, lichtelijk anders dan het CDA: Welke positie hebben lokale 
bewonersgroepen in de maatschappelijke weging van de impact van deze maatregelen?  
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Gedeputeerde Jumelet: Herkent u de teneur? Gedeputeerde Jumelet is daar wat genuanceerder 
in, omdat we moeten constateren dat iets dat je altijd in ‘De Weijert’ hebt gehad, ook aan ver-
anderingen onderhevig zijn. En dat er in ieder geval wel een aantal ontwikkelingen zijn waarvan 
we met elkaar ook hier vinden dat die noodzakelijk zijn als het gaat om herstel van de natuur, 
als het gaat om bijvoorbeeld de recreatiedruk, als het gaat om watermaatregelen en dat soort 
zaken. Hoe zit het nou met de regie? Er zijn heel veel verschillende actoren: de waterschappen, 
Staatsbosbeheer, Defensie, de provincie en de dorpsgemeenschappen zelf die ook een rol heb-
ben en mee willen doen. Het is aan de provincie om dat goed te verknopen en te verbinden. Op 
de vraag van de heer Bosch welke positie de lokale bewonersgroepen in de maatschappelijke 
weging hebben geeft de gedeputeerde aan dat hij met de briefschrijvers in gesprek gaat.  
 
Voorhangprocedure C 1: € 987.801,-- aanvullende subsidie te verlenen aan Landschapsbeheer 
Drenthe, Gebiedscoöperatie Zuidwest Drenthe en Agrarische Natuur Drenthe voor het uitvoeren 
van de gebiedsplannen van de agenda Boer Burger Natuur Drenthe voor de jaren 2023 en 2024 
en het voornemen om een aanvullende subsidie van € 210.795,-- te verlenen aan Agro-Eco advi-
sors voor het uitvoeren van een pilot ten behoeve van de herintroductie van boekweit in 2023 
en 2024. 
 
De heer Vorenkamp (PVV): Waarom is er nou voor de tweede keer toch een behoorlijk bedrag 
nodig voor die boekweitpilot? Want boekweit levert ook geld op lijkt me? 
 
Gedeputeerde Jumelet: De pilot vraagt nog een subsidie om nog een grotere slag te maken als 
het gaat om de introductie of herintroductie zelfs van de boekweitteelt.  
 
Conclusie: Gedeputeerde Staten kunnen overgaan tot subsidieverlening. 

6. Rondvraag 

De fractie van het CDA stelt dat het stikstofvraagstuk ook de paasvuurorganisaties raakt. Die 
moeten namelijk aangeven hoeveel stikstof het paasvuur uitstoot en daar zijn ingewikkelde be-
rekeningen voor nodig. De fractie van het CDA vraagt of het college van GS het met hen eens is 
dat paasvuren in Drenthe tot het cultureel erfgoed van onze provincie behoren? En kan het col-
lege aangeven of de provincie bekend is met deze problematiek, en zo ja op welke wijze de pro-
vincie deze organisaties te hulp kan schieten? 
 
Gedeputeerde Kuipers vindt, samen met de Drentse gemeenten, dat paasvuren in Drenthe een 
mooie traditie is. De gemeenten hebben aangegeven dat de initiatiefnemers worden onder-
steund, en dat geldt ook bij het maken van stikstofberekeningen. Als daar kosten voor gemaakt 
worden, dan worden die door de gemeente vergoed. De provincie faciliteert de gemeente met 
informatie die hen ook helpt om tot die goede beoordeling te komen. De provincie heeft vorig 
jaar al een brochure gemaakt met allerlei tips en tricks als het gaat om evenementen in relatie 
met de natuur. Ook staat er op de provinciale website informatie over het maken van die stik-
stofberekening en er is een lijst met adviesbureaus. Daarnaast is de provincie in zijn algemeen-
heid aan het verkennen of ze, naast wat de gemeenten al doen, kunnen komen met een tege-
moetkoming in de kosten voor het maken van berekeningen en plannen als het gaat om de om-
gang met natuur in de vorm van een voucherregeling. Dat geldt nadrukkelijk voor kleine evene-
menten in brede zin, omdat ieder evenement anders is en verschillend.  
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De VVD-fractie heeft een vraag over wolfwerend raster. Na een vermoedelijke wolfaanval in een 
perceel met wolfwerend raster was de conclusie van BIJ12 dat het raster voldeed aan de normen 
van BIJ12. De conclusie van de wolvenconsulent van Drenthe was dat er gebreken aan het raster 
waren. De vraag van de VVD fractie: met welk protocol wordt de consulent van de provincie het 
veld in gestuurd om wolfwerend raster te beoordelen? Wat is hier de juridische status van de be-
vindingen en de rapportage van de wolven-consulent? Hoe denkt de provincie dierenhouders 
nog te motiveren maatregelen te nemen tegen de wolf, als de conclusies van de bevoegde orga-
nisaties niet eenduidig zijn? 
Gedeputeerde Jumelet: wil eigenlijk wegblijven van dat soort discussies, want daar komen we 
nooit met elkaar uit. Het moet gaan over: Heeft iemand zijn best gedaan? Is het zo goed als mo-
gelijk? Wat de juridische status van de bevindingen en de rapportage van de wolvenconsulent 
betreft moet er in het IPO-verband nog wel even een slag worden gemaakt. Het kan niet zo zijn 
dat je in Drenthe het wel goed doet en in Overijssel niet of andersom. Daar moet helderheid 
over worden verschaft en dat zal in het addendum van het huidige wolvenplan ook worden ver-
woord. Als derde vraag die gesteld wordt: Hoe denkt de provincie dierhouders nog te motiveren 
maatregelen te nemen? Jumelet gaat ervan uit dat de provincie vooral met de subsidiemogelijk-
heden zoveel mogelijk mensen aanzet om hun dieren goed te beschermen. 

7. Heroverweging Transferium De Punt; Statenstuk 2023-94  

Gevraagd wordt te besluiten: 
1. het project transferium De Punt te stoppen;  
2. de opgave op het gebied van natuur onder te brengen in het Programma Landelijk Gebied;  
3. kennis te nemen van het feit dat de Haarlemmermeeraansluiting niet wordt gerealiseerd;  
4. kennis te nemen van het voornemen van gemeente Tynaarlo om vraagstukken op de Gronin-

gerstraat op te lossen 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat Statenstuk 2023-94 als een A-stuk door 
gaat naar de PS-vergadering van 8 maart 2023 

8. Vaststelling Verordening nautisch beheer provinciale vaarwegen provincie Drenthe; 
Statenstuk 2023-98 

Gevraagd wordt te besluiten: 
de Verordening nautisch beheer vaarwegen provincie Drenthe vast te stellen. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat Statenstuk 2023-98 als een A-stuk door 
gaat naar de PS-vergadering van 8 maart 2023 

9. Focus op het aantal alternatieven in onderzoek aanpak N34, inclusief toelichting parti-
cipatieproces N34; brief van het college van Gedeputeerde Staten 31 januari 2023 

De heer Van Zomeren spreekt in bij dit agendapunt namens de groep N34 Gasselte en omstre-
ken. Volgens hem moet niet het budget bepalend zijn, maar de noodzaak tot gedeeltelijke ver-
dubbeling. Die noodzaak is er volgens hem niet. Er is tot 2040 geen capaciteitsprobleem, de weg 
zelf is veilig, maar het wordt door het gedrag van deelnemers onveilig gemaakt, met name door 
inhalen waar dat niet mag en door onverantwoord inhalen waar dat wel mag. Hij is blij met het 
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feit dat GS de plannen verminderen om budgettaire redenen, via het te veel gebruikte mode-
woord 'focus', maar vindt dat het nu tijd is om door te pakken. Hij vraagt de fracties zich ondub-
belzinnig uit te spreken. 
 
(de volledige tekst van de heer Van Zomeren staat vermeld in het transcript van deze vergade-
ring). 
 
De voorzitter concludeert dat er voldoende steun is voor de focus die GS heeft aangebracht.  

10. Aanwijzing Groot Project Gedeeltelijke Verdubbeling N34 / Knooppunt Gieten; Staten-
stuk 2023-95 

Gevraagd wordt te besluiten: 
- het project Gedeeltelijke verdubbeling N34/knooppunt Gieten aan te wijzen als ‘Groot Pro-

ject’;  
- een startnotitie door GS te laten opstellen waarin het college ingaat op de wijze van in-

richting van de voortgangsrapportages, de frequentie van de rapportages en de verwachte 
looptijd van het project (actuele planning). Hierbij houden GS rekening met het volgende:  
a. de voortgangsrapportages verschijnen los van de reguliere P&C-cyclus;  
b. de startnotitie wordt aan PS aangeboden voordat besluitvorming over de bestuurlijke 

voorkeursvariant plaatsvindt;   
- de commissie van onderzoek opdracht te verlenen een voorstel aan Provinciale Staten te 

doen over de noodzaak en de inrichting van de second opinion, na besluitvorming over de 
bestuurlijke voorkeursvariant. 

 
De voorzitter concludeert dat het Statenstuk eerst nog voor beraad naar de Commissie van On-
derzoek gaat. Het presidium wordt op de hoogte gebracht van het advies van de commissie of 
het daarna alsnog door gaat als B-stuk naar de PS-vergadering van 8 maart 2023.  

11. Wijziging van de Provinciale Omgevingsverordening Drenthe 2018 en de Omgevings-
verordening Drenthe 2023; Statenstuk 2022-97 

Mevrouw Hempen spreekt in bij dit agendapunt, zij is wethouder van de gemeente De Wolden. 
Inspreekster heeft moeite met artikel 2.14, Geitenhouderij en gezondheid. Zij pleit voor meer 
ruimte voor het bouwen van een nieuwe, duurzame stal, zodat er ruimte gecreëerd wordt om 
eigen bokjes groot te brengen, om het dierenwelzijn te vergroten en om uiteindelijk te voorko-
men dat de bokjes een restproduct worden.  
 
(de volledige tekst van mevrouw Hempen staat vermeld in het transcript van deze vergadering). 
 
Gevraagd wordt te besluiten: 
1. de nota van antwoord vast te stellen;  
2. de wijziging van de Provinciale Omgevingsverordening Drenthe 2018 vast te stellen; 
3. de wijziging van de Omgevingsverordening Drenthe 2023 vast te stellen. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat Statenstuk 2023-97 als een B-stuk door 
gaat naar de PS-vergadering van 8 maart 2023 
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12. Nationaal Programma Landelijk Gebied 

Er zijn schriftelijke vragen binnengekomen van de fracties van JA21, van D66 en GroenLinks. 
 
De vragen inclusief inleiding(en) vindt u onder het agendapunt NLPG bij de stukken van de ver-
gadering van 15 februari 2023. Voor de volledige antwoorden kan het videoverslag en/of het 
woordelijk transscript geraadpleegd worden. 

13. IPO-, SNN- en EU-aangelegenheden, NRK en verbonden partijen 

Bij dit agendapunt spreekt de heer Veldsema (ChristenUnie) namens de leden van de Statencom-
missie Omgevingsbeleid een woord van dank uit naar de voorzitter Annigje Udinga, zij wordt 
hartelijk bedankt voor haar voorzitterschap van de commissie gedurende de afgelopen periode. 
Zij ontvangt een cadeau en bloemen. 

14. Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 15.54 uur. 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op woensdag 17 mei 2023. 
 
 
 
Vastgesteld in de Algemene Commissie vergadering van 17 mei 2023. 
 
 
 
 
          , voorzitter 
 
 
 
          , Statenadviseur 
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Toezeggingenlijst Statencommissie Omgevingsbeleid van 15 februari 2023 

 
Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van Zaken 

 

Korte termijn Toezeggingen 
1. Subsidieregeling voor 
woningeigenaren 

Gedeputeerde Stelpstra zegt toe PS op de 
hoogte te zullen houden of de subsidieregeling 
voorwoningisolatie bij woningeigenaren met 
een laag inkomen, het juiste instrument is. 
 

13-04-2022 01-09-2022  

2. Artikel Boerderij Gedeputeerde Kuipers zegt toe een artikel uit 
de Boerderij.nl over ‘waarom provincies niet alle 
vergunningen in beeld hebben’ toe te sturen 
aan PS 

PS 1-2-2023   

3. Relevante ontwikkelin-
gen met betrekking tot het  
ruimtelijk beleid van de 
provincie 

Gedeputeerde Jumelet zegt toe een brief naar 
PS te zullen sturen (voor 8 maart 2023) over de 
samenhang van de NOVEX, het NPLG, het PPLG 
en de Drentse Omgevingsvisie. 

PS 1-2-2023  √ LIS A.3 Statencommissie 17-05-2023 

 

Lange termijn Toezeggingen 

1. Werkbezoek  Gedeputeerde Kuipers zegt toe een werkbezoek 
te willen organiseren om een aantal maatrege-
len te bekijken die gemeenten en waterschap-
pen treffen op het gebied van klimaatadaptatie. 
 

12-01-2022 12-06-2022  

2. Ruimte voor Ruimte rege-
ling 

Gedeputeerde Brink zegt toe de Ruimte voor 
Ruimte regeling nog eens tegen het licht te hou-
den, om te kijken naar verbeteringen. 
 

02-03-2022 07-09-2022 Update 12-05-2022: Gedeputeerde Brink 
meldt per mail dat het voorstel voor aan-
scherping van de Ruimte voor Ruimte rege-
ling naar verwachting in kwartaal 3 naar de 
Staten komt. 
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3. Vaststelling Omgevings-
verordening Drenthe [..] -  
Gesprek mw. Nieboer, ‘Stal 
Een Pk’ 

Gedeputeerde Brink zegt toe een gesprek te or-
ganiseren tussen inspreker mw. Nieboer, de pro-
vincie Drenthe, de gemeente Noordenveld en 
zegt PS toe hen daarvan op de hoogte te hou-
den.  
 

15-06-2022 01-10-2022 √ Er zijn gesprekken geweest zoals toege-
zegd. De gemeente Noordenveld neemt dit 
nu over. Mondelinge mededeling Jumelet 
tijdens OGB vergadering van 15 februari 
2023. 
 

4. Regionaal Mobiliteitsplan 
Drenthe 

Gedeputeerde Vedelaar zegt toe bij versie 2.0 
een afkortingenlijst toe te voegen. 
 

23-03-2022 07-02-2023 Update 07-02-2023: Regionaal Mobiliteits-
plan 2.0 wordt medio 2023 zoals het nu 
staat. 
 

5. Provinciaal Inpassingsplan 
Drentse zonneroute A37 
 

Gedeputeerde Brink zegt toe de Statencommis-
sie Omgevingsbeleid te informeren zodra het 
participatieplan gereed is. 
 

23-03-2022 12-05-2022 
 
 
 
01-02-2023 
 

Update 12-05-2022: Gedeputeerde Brink 
meldt per mail dat het participatieplan naar 
verwachting eind 2022, begin 2023 beschik-
baar is.  
 

 
MOTIES     

M2021-25,Innovatie infra-
structuur en luchtkwaliteit  

Verzoekt het college om: 
- PS te informeren m.b.t. de stand van zaken 

rondom dit soort van IT-innovatie in Noord-
Nederland (inclusief Flevoland en in het bij-
zonder in Drenthe); 

- een verkenning uit te voeren in hoeverre dit 
soort van IT-innovatie ook in de provincie 
Drenthe te implementeren is; 

- aan bijvoorbeeld de bestuurscommissie MIRT 
of het Regionaal verband te verzoeken of zij 
in deze een proactieve rol kunnen vervullen 
om de betrokken stakeholders in dit onder-
werp te horen. 

07-07-2021   
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M2022-2, structurele oplos-
sing veilig reizen in het OV 
in Drenthe 

Roepen GS op om: 
- bij de Rijksoverheid er op aan te dringen 

succesvolle pilots permanent en structureel 
in te zetten 

- Daarvoor in overleg te treden met vervoer-
ders, vakbonden en mede overheden 

- Hierbij nadrukkelijk de Rijksoverheid, als ver-
antwoordelijken en als participant in de ex-
tra kosten deel te laten nemen 

- In dit overleg het verzoek om een verken-
ning naar de mogelijkheden om het aantal 
noodzakelijke vervoersbewegingen tussen 
Ter Apel en Zwolle te verminderen, binnen 
de deelnemers in de vreemdelingenketen 
(politie, IND, vluchtelingenwerk en sociale 
advocatuur), te agenderen 

- PS hierover zo spoedig mogelijk schriftelijk 
over dit overleg, de verdere invulling en de 
financiering hiervan te informeren. 

 

02-02-2022   

M2022-17, Zelfbewonings-
plicht en opkoopbescher-
ming   

Verzoeken het college: 
- bij gemeenten, voor zover nog níet in voor-

zien, een vergaande zelfbewoningsplicht on-
der de aandacht te brengen voor zowel 
nieuwbouw als ook voor bestaande panden; 

- daarnaast, waar mogelijk, opkoopbescher-
ming en anti-speculatiemaatregelen onder 
de aandacht te brengen bij gemeenten. 
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M2022-18, Ruimte voor de 
Nedersaksenlijn   

Verzoeken het college: 
volop inzet te blijven plegen op de Nedersaksen-
lijn vanuit alle verschillende disciplines, en de 
NSL als grote ruimtevrager een plek te geven in 
de actualisatie van de omgevingsvisie. 
 

01-06-2022  Update 7-02-2023: Nedersaksenlijn wordt 
volop inzet op gepleegd. Zie opgeleverde 
bidbook met daarbij MIRT onderzoek dat 
we nu mogen uitvoeren (LIS A21 van OGB 
23 november 2022). 
Volgend ijkmoment zal rond de voorjaars-
nota zijn. 
 

M 2023-7 
Behouden van hertenkam-
pen in Drenthe 

Verzoeken het college:  
- er bij het kabinet en bij de tweede kamer 

fracties op aan te dringen het besluit te her-
zien en de damherten alsnog te plaatsen op 
de positieflijst met dieren die per 1 januari 
2024 ingaat. 

1-02-2023  Update 1-5-2023: In verband met afstem-
ming met gemeenten in Drenthe en afstem-
ming in IPO verband neemt de afhandeling 
van deze motie meer tijd in beslag. 

M 2023-9 
Vreemd energievoorziening 
in provinciale handen 

Verzoeken het college: 
- te laten onderzoeken hoe de publieke be-

langen in de provinciale energievoorziening 
beter geborgd kunnen worden bijvoorbeeld 
met het oprichten van een provinciaalener-
gie bedrijf; 

- dit onderzoek te voorzien van een apprecia-
tie en voorstellen en deze aan PS te doen 
toekomen uiterlijk voor het zomerreces. 

1-02-2023   

 


	Besluitenlijst
	Aanwezig:
	Voorts aanwezig de leden van GS:
	Afwezig:
	1./2. Opening en vaststelling van de agenda
	3. Mededelingen
	3a. Inspreekrecht
	4. Besluitenlijst van de vergadering van 11 januari 2023 en de lijst van toezeggingen
	5. Ingekomen stukken
	6. Rondvraag
	7. Heroverweging Transferium De Punt; Statenstuk 2023-94
	8. Vaststelling Verordening nautisch beheer provinciale vaarwegen provincie Drenthe; Statenstuk 2023-98
	9. Focus op het aantal alternatieven in onderzoek aanpak N34, inclusief toelichting participatieproces N34; brief van het college van Gedeputeerde Staten 31 januari 2023
	10. Aanwijzing Groot Project Gedeeltelijke Verdubbeling N34 / Knooppunt Gieten; Statenstuk 2023-95
	11. Wijziging van de Provinciale Omgevingsverordening Drenthe 2018 en de Omgevingsverordening Drenthe 2023; Statenstuk 2022-97
	12. Nationaal Programma Landelijk Gebied
	13. IPO-, SNN- en EU-aangelegenheden, NRK en verbonden partijen
	14. Sluiting

	Toezeggingenlijst Statencommissie Omgevingsbeleid 15-02-2023.pdf
	Toezeggingenlijst Statencommissie Omgevingsbeleid van 15 februari 2023
	Korte termijn Toezeggingen
	Lange termijn Toezeggingen
	MOTIES


